
 
 
 
 
 
 
 

Fractie: CU-SGP 
Naam: Tobias van Dijk 
Onderwerp: Aanpassing vliegroutes Airport Lelystad 
Datum indiening vragen: 26 september 2023 

Vragen: 
 
De directie van Lelystad Airport heeft de demissionair minister een brief gestuurd, dat ze open kunnen 
gaan zonder gebruik van de vliegroute over Overijssel.  
Meer informatie op: 
https://nos.nl/artikel/2488430-lelystad-airport-wil-open-met-alternatief-voor-omstreden-vliegroute 
 
Alternatieve routes worden op dit moment onderzocht in een nieuwe versie van de 
milieueffectrapportage (MER). 
De routes van en naar Lelystad Airport worden onderzocht in het Programma Luchtruim 
Herziening (LRH). Lelystad Airport geeft aan dat in dit programma een oplossing kan worden 
gevonden voor de route Lemelerveld. Mocht deze worden gevonden zal deze route worden 
meegenomen in de MER. Deze vraag staat nog open en het ministerie moet hier nog op 
reageren. 
 
Dit roept bij de fractie CU-SGP een aantal vragen op: 

1. Wordt ook de route over Noordoostpolder onderzocht als alternatief voor de 
Overijsselse route? 
Dat is voor zover niet bekend. Bekend is dat Lelystad Airport inzet om gebruik te maken 
van bestaande aanvliegroutes.  
 

2. is het college bekend met deze ontwikkelingen? 
Het college is bekend met het feit dat er een actualisatie van het MER loopt en dat 
Lelystad Airport inzet op het gebruik van bestaande aanvliegroutes om open te gaan 
voor 10.000 vliegbewegingen voor vrachtvliegverkeer.  
 

3. Betekent dit dan dat er mogelijk (veel) meer vliegverkeer boven Noordoostpolder kan 
komen te vliegen? 
Dit is voor zover niet bekend.  
 

4. Oefent het college hier nog invloed uit om dit te voorkomen? 
Op dit moment is nog niet bekend of er een toename zal zijn van het aantal 
vliegbewegingen over onze gemeente. Hier is nog geen informatie over beschikbaar. 
Het college houdt de ontwikkelingen rondom Lelystad Airport in de gaten en schat 
daarna in welke positie ze wil innemen.  

 
5. Op welke wijze is de gemeente betrokken? 

Op dit moment zijn we niet actief betrokken bij de ontwikkelingen rondom Lelystad 
Airport/MER.   

 
6. Wanneer worden we als gemeenteraad bijgepraat en kunnen we onze input op leveren? 

Het is nog niet bekend hoe en wanneer de gemeente wordt betrokken in de actualisatie 
van de MER of toename van bewegingen op bestaande routes over onze gemeente. 
Zodra we een antwoord op deze vraag hebben nemen we u daarin mee. 
 
De vraag over hoe we worden betrokken als gemeente staat open bij Lelystad Airport. 

 

https://nos.nl/artikel/2488430-lelystad-airport-wil-open-met-alternatief-voor-omstreden-vliegroute
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